
 
  

 

 
    Algemene Ledenvergadering 

 

 

                  Volop wandelen
  

Gängelproat 2023, nr 2



Colofon
Bestuur
Ellen Franke (voorzitter)
Dirk Haan (vice voorzitter)
Vacant (secretaris),
Hennie Klootwijk (penningmeester) en
tijdelijk secretaris
Jan Overbeek (lid)
Johan Ordelmans (lid)
Hugo de Pijper (lid)
Jenny de Pijper (lid)
Contact: 053-4351740, bestuur@wkdio.nl
 
PR / Redactie
Hennie Horst, Gerard van Tol (website)
Contact: 053 - 5723747, redactie@wkdio.nl
 
Lay out clubblad
Anny Hilderink, Hennie Horst
 
Commissie Wandel Evenementen
Benny ter Huurne,  Anny Hilderink, Thea Bouwhuis,
Wim Dammink, Harry Broekhuis, Bennie Bosman,
Marleen Schavemaker, Hugo de Pijper (bestuur)
Contact: 0653-626728, cwe@wkdio.nl
 
Beheercommissie
Pieter Hiemstra, Mariëtte Pietersen, Jo Kuiper, Ans
Wichers Schreur, Hennie Horst, Johan Ordelmans
(bestuur)
Contact: 053 - 5721005
 
Commissie DDWW
Jenny de Pijper, Mariëtte Pietersen, Hermien
Haasewinkel, Jo Kuiper, Harm van ‘t Ende, Hennie
Horst, Jozef Klein Kiskamp, Tonnie Weegerink, Dinant
te Kiefte, Ans Wichers Schreur en  Hugo de Pijper
(bestuur)
Contact: 053 - 4770530
 
Ledenadministratie
Anny Hilderink
Contact: 0653-626728, (tussen 18.00 en 19.00 uur)
ledenadmi@wkdio.nl
 
Clubaccomodatie / Postadres
Gängelhuuske, Molenstraat 56, 7481 GN Haaksbergen,
053 - 5726780
 
Stichting Kennedymars Haaksbergen
Dianne Haan (voorzitter a.i), Janine Feddema
(secretaris), Jurgen de Wit (penningmeester), Johan
Somhorst, Erwin Bosman, Ben Bosman
Contact: 06- 15690841, 
secretaris@kennedymarshaaksbergen.nl
info@kennedymarshaaksbergen.nl
 
Websites
www.wkdio.nl, www.kennedymarshaaksbergen.nl
 
Bankrelatie
Wandelkring DIO, rek.nr. NL48 RABO 032.42.08.596

2



Inhoudsopgave

 Blz. 1 Voorpagina
 Blz. 2 Advertentie's / Colofon
 Blz. 3 Redactiewoord / Inhoud
 Blz. 4 Van de bestuurstafel
 Blz. 5 In memoriam Jan Lammers
 Blz. 6 Verslag Algemene Ledenvergadering
 Blz. 7 Vervolg verslag ALV / advertenties / enkelo

foto's
 Blz. 8 Busreis naar Hattem
 Blz. 9 Voorstellen nieuwe voorzitter
 Blz. 10 Agenda juli - augustus - september
 Blz. 11 Vervolg agenda / Werk in uitvoering
 Blz. 12 Verslag Stiepelwandelingen
 Blz. 13 Vervolg verslag Stiepelwandelingen / Bijeenkomst

vierdaagse lopers
 Blz. 14 Keuze uit 3 wandelingen
 Blz. 15 Vervolg keuze uit 3 wandelingen
 Blz. 16 Verslag Lentewandeling Aalten
 Blz. 17 Vervolg verslag Lentewandeling Aalten
 Blz. 18 Verslag 63e avondwandelvierdaagse
 Blz. 19 Vervolg verslag av4d
 Blz. 20 Vervolg verslag av4d
 Blz. 21 Foto's van de vrijdagavond
 Blz. 22 In memoriam Gerard Scharenborg
 Blz. 23 Kennedymars 15 en 16 september
 Blz. 24 Advertenties

 

 

Redactiewoord:
 
Voor u ligt de tweede uitgave van ons clubblad
Gängelproat 2023. Sinds het verschijnen van het
eerste nummer van dit jaar zijn er veel activiteiten
geweest binnen onze vereniging. Deze uitgave is
goed gevuld met terugblikken op deze evenementen
zoals de Wandelmarathon en Stiepelwandelingen in
Buurse en de Algemene Ledenvergadering. Uiteraard
krijgen ook de Avondwandelvierdaagse en de Door
De Weekse Wandelingen de nodige aandacht.
 
Ook werd door enkele leden gewandeld bij andere
wandelingen, zij zorgden ook voor een kijkje bij deze
wandelingen. Verslagen van de Lentewandeling
Aalten, Bos en weidetocht in Dalfsen.
 
Het bestuur heeft ook niet stilgezeten, lees dus ook de
rubriek ‘van de bestuurstafel’ aandachtig. Zij wijzen
de mensen die in de periode juli 2022 t/m augustus
2023 aan een of meer vierdaagsen hebben
deelgenomen op de bijeenkomst van 22 juli. Geef je
tijdig op. U vindt ook de nodige info betreffende de
busreis op 9 september naar Hattem, ook hiervoor
moet men zich uiteraard snel opgeven. Dus ook dit
tweede nummer van Gängelproat is weer goed
gevuld.
 
In het eerste nummer van de 55ste jaargang van
Gängelproat hebben we een oproep geplaatst
betreffende opvolgers voor de redactie. Er is al
regelmatig om nieuwe redactieleden gevraagd
maar er kwam nooit een reactie op. Ook op de
oproep in het eerste blad van de 55ste jaargang zijn
er jammer genoeg nog geen opvolger(s) opgestaan.
Afwachten dus maar!! Of stoppen na de 55ste
jaargang.
 
Uw kopie graag inleveren voor 20 augustus 2023.
Het liefst digitaal aanleveren
en mailen naar: redactie@wkdio.nl
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Van de bestuurstafel:
 
Het bestuur heeft de afgelopen periode 2 maal
vergaderd, daarnaast was er de vergadering met alle
commissies en de Stichting Kennedymars Haaksbergen
en natuurlijk de Algemene Ledenvergadering. Voor
een verslag van de ALV zie elders in dit blad.
 
In onze vergadering van 23 januari hebben we naar
aanleiding van een vraag gesproken over het
invoeren van een gezinslidmaatschap van de
Wandelkring DIO. Als bestuur zijn wij van mening dat
de kosten van het alleen lid zijn van de Wandelkring
DIO van dien aard zijn dat de invoering van een
gezinslidmaatschap niet nodig is. Voor wat betreft de
nieuwjaarsreceptie hebben we besloten om deze in
de toekomst op de zondagmiddag te houden,
hiermee komen we terug op een eerder genomen
besluit waarin we het om en om op de zaterdagavond
en zondagmiddag wilden doen. In aansluiting op het
verzoek van de CWE besloten om de IVV stempel
niet meer aan te bieden, de kosten wegen niet op
tegen het gebruik ervan. Met de avondvierdaagse
steunden we de afgelopen jaren bij voorkeur
regionale goede doelen die gericht waren op
kinderen. Gezien de kostenstijgingen willen we
voorstellen om ofwel het inschrijfgeld te verhogen of
het goede doel af te schaffen. Dit is voorgelegd aan
de scholen en zij vinden een verhoging van het
inschrijfgeld niet wenselijk en derhalve is besloten om
het goede doel af te schaffen.
Daarnaast zal er een gesprek worden aangegaan
met Ellen Franke die interesse heeft in het
voorzitterschap van de wandelkring DIO. Naar een
tweetal gesprekken tussen Dirk Haan, Hennie Klootwijk
en Ellen Franke weten we inmiddels de afloop en is zij
voorzitter van onze vereniging.
 
De vergadering met de commissies op 8 maart in
vogelvlucht:
De CWE, aantal deelnemers niet groot, m.u.v. de
avondvierdaagse die nagenoeg gelijk bleef. Jammer
dat er in één weekend meerdere tochten in de
omgeving zijn, vroeger coördineerde de KWbN de
data van de tochten, ook al ging het dan ook wel
eens mis.
De DDWW, het aantal liep langzaam op van 40 naar
globaal 70, er is een verschuiving naar de kortere
afstanden, de jaarlijkse viering van de verjaardag was
in Geesteren, Gelderland, en was een geslaagde
happening, De sterruiters gaan we verlaten en de
Schaapskooi is al vervangende startlocatie
geworden.
De beheercommissie, nieuwe vaste huurders per
2023 zijn Het Rode Kruis en de Schaakverenging,
vervanging CV ketel staat op de planning, de
verhuurprijs blijft dit jaar nog hetzelfde, consumptie
prijzen gaan wel omhoog, de berging aan de
Morsinkhofweg moeten we eind 2023 verlaten dus we
zoeken een nieuwe berging.

PR en redactiecommissie, we zijn bezig met de 55e
jaargang van het clubblad, deze verschijnt 4 x per
jaar, zijn de kosten ad. € 12,50 per lid niet te hoog, is
er wel behoefte aan een papieren versie, op zoek
naar opvolgers voor de redactie, Rondom
Haaksbergen vraagt voor vooraankondigingen van
wandelingen nu een vergoeding.
De Stichting Kennedymars Haaksbergen, Men was
tevreden over de organisatie, echter het deelnemersaantal
moet wel omhoog, 2022 leverde een negatief
resultaat op, wat hen wel zorgen baart is het aftreden
van 2 tot 3 bestuursleden na de editie van dit jaar,
contact gelegd met Events Deventer, een
samenwerking tussen een aantal grote evenementen
in Overijssel, waarbij er ook subsidiemogelijkheden
zijn echter hierop nog geen reactie mogen
ontvangen. Moeten we wellicht weer onder de
Wandelkring DIO gaan vallen.
Enkele losse aangelegenheden, wellicht een Hap en
Stap evenement organiseren (inmiddels zijn de 1e
contacten met Bakker Bart hiervoor gelegd. Naast de
DDWW op donderdagochtend wellicht 1x in de
maand op zondag, dit is teruggezet inde ijskast. Het
aantal punten waar een verkeersregelaar moet staan
verminderen op de aanvraag. Vertrouwenspersoon,
ook als wandelkring DIO zullen we hier stappen in
gaan zetten.
 
De vergadering van 17 april stond voornamelijk in het
teken van de algemene ledenvergadering en het
kennismaken van de overige bestuursleden met onze
beoogd voorzitter Ellen Franke. De mogelijkheden op
een eventuele verzoek van de stichting Kennedymars
Haaksbergen om weer onder de wandelkring DIO te
vallen wordt uitgebreid besproken.
 
Ook mochten we vanaf 1-1-2023 weer een aantal
nieuwe leden verwelkomen,
Dhr. Ronny Leppink, Haaksbergen
Dhr. Harold Nijkamp, Haaksbergen
Mw. Ellen Franke, Haaksbergen
Mw. Marloes Hulshof, Haaksbergen
Mw. Marieke van Hummel, Enschede
Mw. Maria Smith, Haaksbergen
Nellie en Jan Vrielink, Enschede
Hartelijk welkom allemaal, we hopen dat jullie een
fijne tijd hebben bij onze vereniging.
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Verslag Alg. Leden vergadering
 
Op 17 mei mocht het bestuur 20 leden verwelkomen
op de algemene leden vergadering. Minder dan de
voorgaande jaren maar dat werd wellicht
veroorzaakt door het lange Hemelvaartweekend. Om
acht uur verwelkomde Dirk Haan de aanwezige
leden. We mogen terugkijken op een goed 2022 met
in het begin nog last van het opheffen van de
coronabeperkende maatregelen waardoor de
wandelaars wellicht nog niet direct deelnamen aan
de georganiseerde wandeltochten. Op al onze
tochten hoorden we tevreden geluiden van de
wandelaars en daar mogen we als vereniging best
trots op zijn. Een compliment voor de CWE en de vele
vrijwilligers van bepijlers, het inschrijfbureau, de
rustpunten, de materiaalmensen tot aan de
pijlafhalers. We horen in den lande dat het steeds
lastiger wordt om wandeltochten te organiseren door
o.a. € 2,= het vergunningentraject, de natura 2000
gebieden waardoor je niet overal meer langs mag
maar ook doordat er steeds minder vrijwilligers zijn.
 
Na zijn openingswoord is er een moment van stilte
voor de ons ontvallen leden, zijnde Marietje Siemerink-
Lansink 76 jaar, Theo Mentink 79 jaar, Joop Kuiper, 75
jaar en Jan Lammers 87 jaar en naasten.
 
Hierna worden de diverse agendapunten behandeld.
De notulen van de ALV mei 2022 worden met een
kleine wijziging goedgekeurd. De ingekomen stukken
voor deze vergadering worden behandeld bij de
diverse agendapunten. In het jaarverslag is er ooit
ingeslopen dat Hennie Horst naast ere lid ook ere
bestuurslid is en dat dit op hetzelfde moment heeft
plaatsgevonden, dit gaan we aanpassen, ere lid
sedert 19 februari 1991 en ere bestuurslid sedert 27
maart 2000.
 
Bij de financiële stukken worden enkele vragen van
Pieter Hiemstra beantwoord;
Waarom wordt de contributie per 2024 niet verhoogd
terwijl we een negatief resultaat hebben? Een
verhoging van de contributie van € 2,= levert € 350,=
op en dat zet nauwelijks zoden aan de dijk, in overleg
met de CWE willen we het inschrijfgeld per 1 januari
2024 verhogen met € 0,50. Daarnaast houdt het
bestuur zich wel het recht voor om de contributie met
de prijsindex te verhogen en een eventuele verhoging
van de KWbN door te berekenen in de contributie.
Waarom stijgende kosten van het Gängelhuuske? 
Hier houden we rekening met de verhoogde
energieprijzen.
Verlaging van de organisatiekosten in een tijd dat
alles duurder wordt hoe kan dit? Door het nieuwe
contributiestelsel van de KWbN per 1 januari 2023
hebben een aantal leden het KWbN lidmaatschap
opgezegd terwijl ze nog wel lid zijn van de
Wandelkring DIO, hierdoor is er een daling van de
afdracht naar de bond.

Het voorstel van de kascommissie, bestaande uit
Anne van Adrichem en Erwin Bosman het bestuur
decharge te verlenen wordt onder applaus
aangenomen.
 
Omdat commissieleden conform het huishoudelijk
reglement voor de periode van 1 jaar worden
benoemd moeten we jaarlijks tijdens de ALV de leden
herbenoemen.
De redactie en PR commissie blijft bestaan uit Henne
Horst en Gerard van Tol, waarbij Anny Hilderink
ondersteunt bij de layout van het clubblad. Wel zijn
we op zoek naar nieuwe redactieleden omdat Hennie
Horst toch echt wel een keer gaat stoppen.
 
De beheercommissie bestaande uit Mariette
Pietersen, Pieter Hiemstra, Jo Kuiper, Johan
Ordelmans (bestuursvertegenwoordiger) en Hennie
Horst vindt in Ans Wichers Schreur een nieuw
commissielid.
 
De Commissie Wandel Evenementen (de CWE) blijft
bestaan uit Benny ter Huurne, Thea Bouwhuis, Wim
Dammink, Ben Bosman, Harry Broekhuis, Anny
Hilderink, Marleen Schavemaker en Hugo de Pijper
(bestuursvertegenwoordiger).
 
Bij de commissie DoorDeWeekseWandelingen (de
DDWW) volgt Jenny de Pijper Anne van Adrichem op
als voorzitter en komt Ans Wichers Schreur de
commissie versterken die verder bestaat uit Hermien
Haasewinkel, Dinant te Kiefte, Tonnie Weegerink, Jo
Kuiper, Hennie Horst, Jozef Klein Kiskamp, Harm van ’t
Ende, Mariette Pietersen en Hugo de Pijper
(bestuursvertegenwoordiger).
 
Het jaarprogramma voor 1 juni 2023 tot 1 juni 2024
wordt ook vastgesteld met o.a. op 9 september de
busreis naar Hattem, zie uitnodiging elders in het blad,
op 29 oktober het klootschieten in Hengelo bij de
HWU en tot slot wordt de datum van de ALV 2024
vastgesteld op 17 april 2024.
 
De jaarlijkse acties rondom onze Sinterklaaswandeling
worden ook weer vastgesteld. De tombola wordt
opgepakt door Gerry ten Els, Trees ten Hagen en
Gerda Horck waarbij zij van diverse leden
ondersteuning krijgen. Sinterklaas en zijn Zwarte
Pieten zullen ook weer aanwezig zijn en worden hierbij
ondersteunt door Dirk en Gerrie Haan, Susan van
Steinvoorn en Hennie Klootwijk.
 
De Bestuursverkiezingen leiden tot een herbenoeming
van Dirk Haan en Johan Ordelmans, waarbij Johan
aangeeft dat dit zijn laatste termijn wordt. Hij is aan
het einde 80 jaar en vind het dan mooi geweest.
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Daarnaast wordt de voorzitter in functie gekozen en
dit is Ellen Franke geworden, helaas kon zij niet
aanwezig zijn omdat ze genoot van een al geplande
vakantie in Brilon. Voor wie Ellen Franke is verwijs ik
naar elders in het clubblad.
 
Tot slot wordt Anne van Adrichem bedankt voor haar
inzet voor de DDWW, ontvangt zij een boekenbon en
een bos bloemen.

Daarna wordt de vergadering gesloten en wordt er
nog geborreld. Natuurlijk worden de tafels en stoelen
daarna weer op hun plaats gezet.
Hennie Klootwijk, wnd secretaris

7



Busreis naar Hattem op zaterdag 9 september
 
Na de succesvolle wandelbusreizen naar o.a. Rotterdam, Den Haag, Vreeswijk en Elburg pakken we dit jaar
de draad weer op en hebben we een mooie wandeltocht gevonden in Hattem.
 
Hier wordt door de Zwolse Wandel Verenigingen de Bos- en Heidetocht georganiseerd. We kunnen kiezen uit
de volgende afstanden: 5, 10, 15, 20 en 25 km.
 
Naast het wandelen is er op deze dag meer te doen in Hattem:
 
Het Dikke Tinne festival:
Herbeleef de sfeer van de Middeleeuwen en laat je meevoeren terug in de tijd met theaterspektakel,
spannende battles en demonstraties. Snuffel tussen de Middeleeuwse koopwaar, proef van Middeleeuwse
gerechten, verwonder je over de geneeskunde en gebruiken van vroeger en geniet van interactieve shows.
 
Open Monumentendag:
De Andreaskerk is geopend voor publiek en er vinden rondleidingen plaats. Schola Dominica uit Zwolle geeft
een klein concert om 13.00 u.
 
Nederlands bakkerijmuseum
Het museum is met 4 monumentale panden en een tunnel onder de straat, het grootste en meest veelzijdige
bakkerijmuseum van ons land. In dit belevingsmuseum loop je door de geschiedenis van brood en banket.
Ga terug in de tijd of neem een kijkje achter de schermen in onze moderne bakkerij.
 
Het Anton Pieck museum
‘Als ik kan tekenen ben ik gelukkig.’ Dat zijn de woorden van Anton Pieck. Op een unieke locatie tussen de
historische panden in de binnenstad van Hattem, tussen de Dijkpoort en molen Fortuin is het museum
gevestigd. Geniet hier van de grootste collectie van deze Nederlandse kunstschilder, tekenaar en graficus.
 
We vertrekken deze dag om 08:00 u. vanaf het Gängelhuuske en zijn zo rond 09:30 u. in Hattem. Hier gaan
we wandelen en/of naar één van de andere mogelijkheden. We hebben voldoende tijd want we vertrekken
om 16:00 u. weer richting Haaksbergen waar we rond 17:30 u. afsluiten met een warm en koud buffet in het
Bakkershuis.
 
De kosten voor leden bedragen € 27,50, dit is inclusief de busreis, inschrijfgeld wandeltocht en het buffet na
afloop (drankjes zijn voor eigen rekening).
Voor niet-leden bedragen de kosten € 35,=.
 
Aanmeldingen kunnen nu al plaatsvinden. Let op, tot 1 augustus hebben leden van de Wandelkring DIO
voorrang. Met andere woorden, niet-leden kunnen zich al wel aanmelden  maar omdat we plaats hebben
voor maximaal 75 personen gaan tot 1 augustus de DIO-leden voor. Bij meer aanmeldingen wordt er een
reservelijst aangelegd.
 
Aanmelden voor 25 augustus, bij voorkeur per mail via bestuur@wkdio.nl en anders via Hennie Klootwijk
053-4351740. Geef bij de aanmelding door welke afstand je wilt gaan lopen en of er dieetwensen zijn.
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Ellen Franke jullie nieuwe voorzitter
 

Laat ik mij even voorstellen.
 
Ben geboren in Hengelo en in mijn kindertijd tijdens de zomer maanden, veel in Haaksbergen geweest.
Woon sinds enige jaren weer in Haaksbergen.
 
Op zeer jonge leeftijd veel ervaring opgedaan in het dans / ballet, muziek onderwijs en het bespelen van
diverse instrumenten.
Naast mijn baan bij Thalis in Hengelo, opleidingen gevolgd als dirigent (artistiek) en een zangopleiding
gevolgd.
Vele jaren heb ik diverse zangkoren in Twente en omstreken in de functie van dirigent begeleid, zangkoren
opgericht en 17 jaar een eigen kamerkoor ,’Cose Timbre' mogen begeleiden.
 
Naast alle muzikale werkzaamheden heb ik nog een passie en dat is wandelen.
Zelf loop ik op de door de weekse wandeling  van DIO, de 10 km.
 
Het voorzitterschap is een mooie uitdaging, om met medebestuurders en de vele actieve commissies, de
verening DIO krachtig op de kaart te zetten.
Waar gezelligheid een must is en uitnodigend werken om
aan meerdere wandelingen deel te gaan nemen.
 
Wandelen levert positieve energie op, waar bewegingen regulerend werken en om de mensen enthousiast
meer actief en in balans te houden, dit binnen DIO hoog in het vaandel staan.
 
Ik hoop hierin mijn steentje, met enthousiasme bij te dragen.
 
Heb er veel zin aan.
 
Hartelijke groet,
Ellen Franke.
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Agenda juli - augustus - september 2023
DDWW = Door De Weekse Wandeling
 
21 juni, Vergadering Commissie Wandel Evenementen om 19.30 uur in het Gängelhuuske.
 
22 juni, Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
26 juni, Bestuursvergadering in het Gängelhuuske.
 
29 juni, Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
05 juli, Zomeravondwandeling 5 en 10 km, Buffetrestaurant Captain Jack, Broekheurnerweg 27 Buurse. Start
tussen 18.30 en 19.30 uur.
 
06 juli, Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
 
12 juli, Zomeravondwandeling 5 en 10 km. Start: Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen. Start tussen
18.30 en 19.30 uur.
 
13 juli, Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
19 juli, Zomeravondwandeling 5 en 10 km. Start: Camping Twente, Oude Deldenerweg 1, Enschede. Start
tussen 18.30 en 19.30 uur.
 
20 juli, Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
22 juli, Bijeenkomst huldiging Vierdaagselopers in het Gängelhuuske. Zie voor nadere gegevens elders in dit
blad.
 
26 juli, Zomeravondwandeling 5 en 10 km. Start: Camping Scholtenhagen, Scholtenhagenweg 30,
Haaksbergen. Start tussen 18.30 en 19.30 uur.
 
27 juli, Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
02 augustus, Zomeravondwandeling 5 en 10 km. Start: Pannenkoekenhuis Erve de Hooge Esch, Alsteedseweg
30, Buurse. Start tussen 18.30 en 19.30 uur.
 
03 augustus, Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
 
08 augustus, Vergadering Stichting Kennedymars Haaksbergen in het Gängelhuuske.
 
09 augustus, Zomeravondwandeling 5 en 10 km. Start: Café Halfweg, Pastoor Ossestraat 40, Beckum. Start
tussen 18.30 en 19.30 uur.
 
10 augustus, Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
17 augustus, Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39,
Haaksbergen.
 
24 augustus, Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
29 augustus, Vergadering Stichting Kennedymars Haaksbergen in het Gängelhuuske.
 
31 augustus, Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
 
05 september, Vergadering Stichting Kennedymars Haaksbergen met alle vrijwilligers in het Gängelhuuske.
 
07 september, Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
09 september, Busreis naar Hattem, zie voor uitgebreide informatie elders in dit clubblad.
 
11 september, Bestuursvergadering in het Gängelhuuske.
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14 september, Start DDWW om 09.00 uur vanaf de Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39,
Haaksbergen.
 
15/16 september, Internationale Twentse Kennedymars zie www.kennedymarshaaksbergen.nl
 
21 september, Vergadering Commissie Wandel Evenementen om 19.30 uur in het Gängelhuuske. 
 
21 september, Start DDWW om 09.00 uur vanaf het Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
28 september, 26e Verjaardag DDWW: Nadere gegevens betreffende deze fiets- en wandeltocht volgen te
zijner tijd nog. Opgave vooraf is verplicht.

Werk in uitvoering
Als ik dit schrijf dan zijn de publieke werkzaamheden,
kabels leggen en riool vervangen nog in volle gang.
Al vanaf februari j.l. is er sprake van een bijna dagelijks
wisselend beeld van de directe omgeving van ons
clubgebouw het Gängelhuuske. In eerste instantie
was het Ben Goorhuisplein nog geheel beschikbaar
voor de stalling van de fietsen tot het moment ( zie
foto) dat ook hier veel materialen van de aannemer
zijn opgeslagen.
 

Ook al die tijd is de bereikbaarheid steeds weer
anders. Er is steeds nauw contact geweest met de
uitvoerder van de aannemer KWS. In ieder geval is er
wel voor gezorgd, dat het gebouw TE VOET wel steeds
bereikbaar was en wat wil je als wandelvereniging
dan nog meer. Voor de auto en de fiets is de
bereikbaarheid al vanaf februari moeilijk geweest. De
planning van de werkzaamheden is door een hoge
grondwaterstand een paar weken uitgelopen
doordat men bronbemaling moest toepassen. De
verwachting is nu dat in mei de bestrating wordt
gelegd.

 
Ik heb enkele keren alle gebruikers/huurders
geïnformeerd over de stand van zaken rond de
bouwput hoek Molenstraat / 't Kempke. Gelukkig
hebben allen zich met de ongemakken gered. In
overleg met de uitvoerder is er voor gezorgd, dat de
toegang tot ons gebouw altijd mogelijk bleef en veilig
kon ook al moesten daarvoor soms extra
voorzieningen, zoals een bruggetje naar de voordeur
of het neerleggen van rijplaten, worden getroffen.
Soms moeten zaken eerst slechter worden voordat
het weer beter gaat. Als u dit leest hoop ik van harte,
dat de bereikbaarheid van ons Gängelhuuske weer
100% is. Medio mei was het straatwerk klaar en is  ons
Gängelhuuske weer geheel toegankelijk ook met fiets
en auto. Echter in augustus/september wacht ons
nog weer even ongemak heb ik van de uitvoerder
vernomen. Dat zal het definitieve straatwerk worden
aangelegd. Ook zal er dan naar het Ben
Goorhuisplein een inrit worden gemaakt. Ik vind dat
de omgeving van ons gebouw een mooie opknapper
heeft gekregen.      

Namens de Beheerscommissie Pieter Hiemstra
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Ongemerkt kwamen we op de Broekdijk uit en was
het nog een klein stukje naar de rustpost. Welke al
vele jaren is ingericht op het erf van de familie Horck.
Hier was veel veranderd. Het bedrijf ligt midden in het
Natura 2000 gebied. Er was geen melkvee meer, de
stallen waren weg. Een nieuwe schuur was gebouwd,
men had nieuwe wegen ingeslagen.
 
Het was redelijk druk op de rustplek, naast de verkoop
door onze vereniging stond hier ook een ijskar van
Erve Tankink, die had het ook druk met het mooie
weer. Nadat de koffie, soep en de broodjes op waren
vervolgden we de route weer. Al snel liepen we op het
mooie Kommiezenpad langs de grens met Duitsland.
Veel natuur in dat gebied waardoor in vroegere jaren
hier veel gesmokkeld werd. Later wandelden we door
het landelijke gebied van Buurse. Bij de boerenerven
stonden vele protestborden en omgekeerde vlaggen.
Toen we op de Zendvelderweg liepen zagen we
kerktoren van Buurse al. Bij de finish was het wat
drukker dan vanmorgen bij de start. Gekletst met de
mensen aan het finishbureau. Zij melden ons dat er
vandaag 299 wandelaars waren gestart. In totaal dus
over twee dagen 456 wandelaars. Nog even iets
gedronken om het vochtpeil weer op peil te brengen.
Omdat men voor het opruimen van de rustpost
genoeg mensen had kon ik heerlijk met de dames
terug fietsen. Ook vandaag genoten van een heerlijk
en fraaie wandeling.
 
De dag na de wandeling kreeg ik onderstaande foto’s
van Jozé Hiemstra.

Verslag Stiepelwandelingen
29 en 30 april Wandelmarathon en Stiepelwandelingen.
 
In het weekend van 29 en 30 april organiseerden wij
de wandelmarathon en Stiepelwandelingen. De start
was zoals gebruikelijk vanaf zaal Winkelman in Buurse.
De vrijwilligers waren op vrijdag druk met de
voorbereidingen, alles verliep vlot. Alleen moest de
route wat gewijzigd worden doordat een bewoner
nabij het Haaksbergerveen problemen maakte over
de wandelaars die langs haar huis liepen. Dit ondanks
het feit dat het een opengesteld pad was en ook was
er een vergunning van Staatsbosbeheer. Maar goed,
de routemakers hebben de route daar gewijzigd.
 
Jammer was ook het gegeven dat in dit weekend
meerdere wandelingen in de regio waren. Ambulare
Wierden hield op zaterdag de jaarlijkse Oranjetocht.
In het Gelderse was op zaterdag en zondag in Wehl
de 15e Elvertocht. Dit betekent een spreiding van de
wandelaars. Zaterdag liepen in Wierden 154 mensen
mee en bij ons 157. Cijfers van Wehl zijn ons niet
bekend.
 
Hoe alles op zaterdag verliep weet de schrijver van
dit verslag niet, hij feestte ergens anders die dag.
Zondag ging ik samen met Jo en Annie op de fiets
naar Buurse. Het was rustig bij de start en we schreven
ons in voor de 15 km afstand. Na een kop koffie
gedronken te hebben gingen wij op weg.
 
Via de Meijersgaardenweg, de Porikweg, een mooi
slingerende weg met veel boerenerven, en de Hofweg
kwamen we in het Haaksbergerveen. Het verveelt
nooit om hier te wandelen. We kwamen wandelaars
tegen die de langere afstanden liepen. Allen genoten
van de natuur en de rust. De nieuwe vlonder (vorig
jaar aangelegd) was heerlijk om over te wandelen.
Inmiddels was Marieke ook bij ons komen lopen.
Gerard liep de 20 kilometer.

Joris Visser met zijn vriendje Oscar Ravensberg en
diens zusje Olivia. Met hun welverdiende medailles en
met de tekst Jong geleerd……..      Oud gedaan   
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Afstand: 2023 2022 2021 2020 2019
42 km 37 24 C C 62
30 km 57 42 O O 127
20 km 110 77 R R 149
15 km 102 15 O O 192
10 km 114 110 N N 186
05 km 36 24 A A 36
Totaal: 456 292     752
waarvan          
DIO leden 43       38
IVV stempel NIET       GEEN

Pieter Hiemstra, de opa van Joris Visser. Opa loopt
ook nog steeds al gaat het iets langzamer dan
vroeger!!
    
   
 2023-Aantal wandelaars Stiepelwandelingen:

 
 
 
HH
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Keuze uit drie wandelingen?
 
Zondag 23 april wilden we gaan wandelen, wij
hadden de keuze uit drie wandeltochten, Dieren viel
direct af om diverse redenen. In eerste instantie
stelden we vast: “dan gaan we naar de Tukkerstocht
in Albergen”, Jo had deze nog nooit gelopen,
ondergetekende al wel diverse keren in de KTT
periode, dus vele jaren geleden. Ik vond de route toen
niet geweldig, maar we hoorden van wandelaars die
er nu regelmatig naar toe gingen dat het wel een
mooie route is nu. Dus besloten we een keer naar
Albergen te gaan. Gekeken welke afstanden hier
waren, de keuze was uit 40, 25, 18, 12 en 6 km., wij
keken naar de starttijd voor de 18 km maar die kon
pas om 11.00 uur starten. Helaas, wij vonden dat te
laat dus bleef keuze drie over, de Bos en Weidetocht
Dalfsen. Wij gingen dus op Dalfsen aan, een keuze
waar we geen spijt van hadden lees onderstaan
verslag maar.
 
Bos en Weidetocht Dalfsen laat wandelaars
genieten van een mooie wandeling door het
Vilsterense Veld.
Zondag 23 april reden wij, Jo, Anne en
ondergetekende naar Dalfsen voor de wandeling van
de Zwolse Wandel Verenigingen. De start was als
vanouds  weer bij café-restaurant Madrid. Verkeersregelaars
wezen ons naar de parkeerplaats die al langzaam vol
stroomde. Na het inschrijven, koffiedrinken en kletsen
met bekende wandelvrienden gingen we op stap
voor de 15 kilometer. Na een paar verharde wegen
kwamen we al snel in het Landgoed Vilsteren of te wel
het Vilsterense Veld.
 
Wij hebben hier al wel vaker gewandeld, toen niet zo
veel gelet op de omgeving van het landgoed en het
dorp. Het was toen “meer” kilometers maken. De 15
kilometer route liep voor ons vandaag bijna geheel
over het landgoed. Wij letten nu nog meer op de
omgeving, de fraaie boerderijen en het dorp met het
kasteel.
 
Landgoed Vilsteren voldoet voor 100% aan de
hiervoor genoemde omschrijving van een landgoed.
Op dit moment is het landgoed ca. 1.062 hectare
groot. Hiervan is ca. 416 hectare landbouwgrond
(grotendeels verpacht aan boeren), ca. 541 hectare
is bos en natuurterrein en de rest bestaat uit het dorp,
de wegen, waterpartijen, het Gasuniecomplex etc.
Het is een particulier familielandgoed ondergebracht
in een BV. Voor het beheer is de directeur-rentmeester
verantwoordelijk. Uitgangspunt hierbij is het beleid
zoals dat door de aandeelhouders is vastgesteld in
het beleidsplan. Het natuurgebied en dorp zijn één
geheel.

De gebouwen, bossen, natuurterreinen, landerijen,
boerderijen e.d. vormen dus zowel landschappelijk,
cultuurhistorisch als economisch een eenheid
waarbij er onderdelen zijn die geld opleveren en
onderdelen die geld kosten.
 
Voor het behoud van het landgoed met alle
aanwezige waarden is het natuurlijk van belang dat
inkomsten en uitgaven met elkaar in evenwicht zijn.
De eerste 7 km ging voornamelijk door het
natuurgebied, mooie paden, klimmetjes (zie foto)
veel afwisseling. Bospaden, paadjes over mooie
heidevelden afgewisseld met vennetjes. In de verte
zagen we de kerktoren van Vilsteren al liggen.

Het dorp Vilsteren ligt in zijn geheel op het landgoed.
De structuur van het dorp wordt enerzijds bepaald
door de agrarische ontstaansgeschiedenis (een
esdorp) en anderzijds door de eeuwenoude relatie
met het landgoed. De kern van het dorp bestaat uit
een kleine weide met daar omheen o.a. de kerk, de
pastorie, enkele boerderijen, de molen en Huis
Vilsteren. Het beleid van het landgoed is er op gericht
te voorkomen dat het dorp een visueel eiland in het
landgoed wordt. De overgang van het wat strakkere
en goed onderhouden ontwerp van het park van de
historische buitenplaats Huis Vilsteren naar de meer
natuurlijke bossen buiten het dorp verloopt dan ook
geleidelijk. Ook m.b.t. nieuwbouw en verbouwingen
is het landgoed altijd erg zorgvuldig omgegaan. Dit
heeft ertoe geleid dat het grootste gedeelte van het
dorp de officiële status van beschermd dorpsgezicht
heeft gekregen. Deze status beperkt zich niet tot
alleen de in het dorp aanwezige gebouwen, maar
richt zich nadrukkelijk ook op het samenspel van
gebouwen, groene elementen, open stukken, de
relatie tussen het dorp en het omliggende gebied e.
d.
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Via de Vilsterse Allee kwamen we het dorp binnen, de
rustpost kwam in zicht. Midden in het dorp waren de
wandelaars welkom bij het Charme Hotel &
Restaurant “De Klomp” (zie foto boven). Deze herberg
is uiteraard gelegen in het Landgoed. Op een locatie
waar in vervlogen tijden een kaderstede was. Tot 1839
was het verkeer vanuit Zwolle via Vilsteren naar
Ommen aangewezen op een pontveer voor het
oversteken van de Vecht. Het was deze zondag
heerlijk wandelweer. Op het sfeervolle terras genoten
we van heerlijke koffie. De bediening was hier
uitstekend en vriendelijk.
 
Na de rust een stukje langs de Vilsterseweg waar het
autoverkeer ons redelijk snel voorbij reed en op het
fietspad de fietsers. Gelukkig gingen we na een paar
honderd meters het Vilsterse Veld weer in. Ook nu
weer een prachtig stuk natuur. Een mooi slingerend
pad langs een waterplas, op de route omschreven
als de kolk. We zette onze wandeling voort, het was
oppassen op de vele boomstronken. Het pad ging
over in een betonnen fietspad genaamd het
Stuwepad. Op veel plekken keken we uit op de Vecht,
een prachtig gezicht. We namen een pauze op een
heuveltje met een bankje en uitkijkend over de Vecht.
Na een korte pauze liep ik verder, de dames bleven
nog even zitten. Toen ze ook hier vertrokken dachten
ze mij zo weer in te halen, dachten dat ik verkeerd
was gelopen. Een paar wandelaars die ook op dat
heuveltje zaten vertelden mij dat de dames zoekende
waren. Gelukkig hebben we tegenwoordig telefoon
en zo kregen we contact en vonden ze mij terug, ik
liep gewoon op de route.
 
Het pad waar we toen liepen lag wat hoger dan het
dorp, een mooi uitzicht, de Molen, kerk en het kasteel.
In het dorp kwamen we langs Herberg De Klomp waar
het terras nog vol zat met wandelaars en fietsers,
vanaf hier was het nog 4 km naar de finish. Bij het
eindpunt dronken we nog iets en nadat we de
organisatie bedankt hadden gingen we voldaan
huiswaarts. Zij vertelden ons nog dat over beide
dagen 836 wandelaars hadden mee gelopen. Een
mooi aantal
 

Tot slot hier nog een enige beschrijving over het
ontstaan van het landgoed Vilsteren.
Van Ridder Herman tot landgoed Vilsteren
Vilsteren is nauw verbonden aan het geslacht van
Vilsteren. De oudste vermelding waarin dit geslacht
gekoppeld wordt aan de plaats Vilsteren is uit 1382.
De Bisschop van Utrecht beleent dan o.a. de Hof te
Vilsteren aan ridder Herman van Vilsteren. Vanaf het
eind van de 18e eeuw krijgt Vilsteren daarnaast een
landgoedkarakter. Via o.a. vererving en verdeling
van de Marke komt een vrijwel aaneengesloten
gebied van ca. 1000 hectare in één hand. De
opeenvolgende eigenaren (de families Grootvelt,
Helmich en Cremers) zorgen voor de komst van een
buitenplaats met park, de kerk, een school, de
herberg, de molen en nieuwe boerderijen. Verder
worden de woeste gronden ontgonnen en bebost en
verfraaien zij het landschap rond het dorp. Dit alles
leidt tot wat Vilsteren nu is, een uniek landgoed van
ca. 1035 hectare met centraal daarop gelegen de
buitenplaats en het landgoeddorp.
 
Het huidige Huis Vilsteren (of Groot Spijker) is
gebouwd in 1908. De architect is Eduard Cuypers en
de bouwstijl is neorenaissance. De voorganger van
dit huis stond ook op deze plek, maar was veel
soberder uitgevoerd. Dit huis was gedurende enkele
generaties een buitenverblijf. De opeenvolgende
eigenaren van het landgoed woonden in die tijd in
Zwolle. Toen Gellius Pathuis Cremers en zijn vrouw
Hermance begin 20e eeuw permanent op het
verouderde en weinig comfortabele huis wilden gaan
wonen, besloten ze het oude huis te laten slopen en
het huidige huis te laten bouwen.
Na het overlijden van Gellius Pathuis Cremers in 1949
heeft er vele jaren een internationale lagere school
van de Quakers in het huis gezeten, maar vanaf 1995
wordt het weer bewoond door een van de mede-
eigenaren van het landgoed.
H.H.
 
Foto hieronder vergezicht op het dorp Vilsteren.
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Lentewandeling Aalten ook dit jaar weer prachtig, gezellig en goede
organisatie
 
De lentewandeling van de wandelvrienden uit Aalten was ons vroeger goed bevallen en zaterdag 15 april
jl. besloten we de benen daar weer eens te gaan strekken. Op de weg erheen zagen we drie keer een groep
reeën, dus de dag was al bij voorbaat geslaagd.
 

In het historische restaurant ‘t Noorden werden we gastvrij ontvangen door de wandelvrienden nadat een
vrolijke parkeerwacht ons even daarvoor zwierig en duidelijk op de plaats had gezet. Het was weer even
wennen aan deze vorm van routemarkering, pijlloze vierkantjes waarvan de kleur de richting aangeeft.
Ezelsbruggetje: Rood is Rechts.
 
Van een vroeg losbarstende lente is geen sprake dit jaar. We stoken de kachel nog elke avond op, maar
gelukkig, het begin is er: een groen waas over veel bomen, dikke knoppen, bloeiende magnolia’s en
bloesempracht van krenten-, appel- en perenbomen. Onderweg zien we ook volop narcissen,
paardenbloemen, nog ‘blauwe druifjes’ en sneeuwklokjes. Fijn, weer wat kleur na al het grauw.
 

Vlak na het vertrek komen we langs de watertoren. Een merkwaardig streng bouwsel. Thuis leert Wikipedia
ons dat de architect Postel Hzn hiervoor tekende en dat de toren, 80 jaar oud, een monumentenstatus heeft.
Het is in elk geval een karakteristiek herkenningspunt. Niet zo heel veel later passeren we begraafplaats
Berkenhove, precies 100 jaar oud. Een prachtige poort heeft deze mooie ouwerwetse begraafplaats die tot
herdenken en reflectie noodt. Het lijkt misschien een somber begin van de wandeling, dat is echter niet het
geval. Voor ons uit huppelt namelijk een meisje van een jaar of acht naast haar tante, haar manier van lopen
doet ons denken aan een jong veulen. Prachtig toch zo’n soepel loopje. Konden wij ons nog maar zo sierlijk
en dartel verplaatsen. Nee, dat lukt Toon en mij niet meer.
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We zijn nog maar tien minuten op weg als we na een leuk pad door de weilanden een miniheuveltje op
gaan en via een bruggetje op een bospad komen. De omgeving van Aalten glooit een beetje, altijd leuk,
zo’n kleine uitdaging bij het wandelen en een feest voor de ogen. Een pad langs een sloot, omgeploegde
akkers, weilanden met koeien die na een lange winter weer buiten mogen spelen. Af en toe een wegrennende
haas; ook al weer zo’n jaloersmakende manier van bewegen! En de hele tijd getjilp, gekwetter en ander
vogelgezang om ons er aan te herinneren dat het een lentewandeling is.
Een stukje langs de Slinge, ook fraai. En er staat een fijn bankje, dat is wel aan ons besteed. We wandelen
nog graag en ook best vaak, maar ons tempo is niet zo hoog meer, elke 5 kilometer eventjes rust, zo houden
we het goed vol.
 
Heerlijk weinig asfalt, constateren we. De Romienendiek, waar ik een hartgrondige hekel aan heb komt
weliswaar twee keer in de route voor, maar het zijn slechts kleine stukjes. En waar wandel je nu door een
kabouterbos?
 
Dan zien we een stel oudere wandelaars mogelijk in de problemen, meneer leunt tegen een boom. Ook
tijdens een vorige wandeling troffen we iemand in die toestand aan. Toen was ademnood de oorzaak, nu
pijn. Veel wandelaars zullen tot de laatste snik doorwandelen weten we. Gelukkig voor deze mensen komt
er even later een mogelijkheid om zittend met koffie bij te komen bij een privé ‘rust’.
 
Voor ons is er na 10 km de reguliere rustpost. Ook weer bemand, beter gezegd bevrouwd, door vriendelijke,
vlotte mensen. Volop ruimte, schone toiletten, alles prima verzorgd. Ze hebben in Aalten blijkbaar minder
moeite dan wij in Haaksbergen om vrijwilligers te vinden voor de evenementen. Er zijn er veel en ze zijn
gemiddeld ook jonger dan bij ons. Hoe gaan wij jongere mensen aan ons proberen te binden? De Aaltenaren
geven hun geheim niet prijs. Bij navraag is het antwoord: ja, dat gaat hier vanzelf, we hebben genoeg mensen
 
Na het ophogen en omlaagbrengen van het vloeistofpeil staan ons nog zes kilometers te wachten. De zon
laat het helaas afweten nu, maar het blijft gelukkig droog tot het eind. Ach, wat komen we nu langs een
mooi stuk: een pad door ‘t Engeveld. Het blijkt een terrein te zijn waarin men agrarisch beheer en natuurbeheer
samen wil oplossen. Prima idee lijkt mij, een win-winsituatie toch?
De reigers denken er ook positief over zo te zien.
 
Wat later komen we door een soort park midden tussen de weilanden: paden, aanplant, bankjes, plassen.
Het is ons niet duidelijk of het de bedoeling is dat hier nog iets bijkomt (een natuurcamping?) of dat het een
voltooid plan is. Er is geen bijbehorend naambordje te vinden volgens ons. Enfin, het doet er ook niet veel
toe. Al met al is het een mooie route die de wandelvrienden voor ons uitgezet hebben.
 
Voldaan zetten we ons aan de koffie bij het eindpunt, waar ze ons vertellen tevreden te zijn met het aantal
deelnemers (350) en er morgen nog meer te verwachten. Spijtig is dat er nauwelijks deelname is voor de
berenwandeling voor de kinderen. Wij zijn iets te oud om dat op waarde te schatten, maar vonden het
evengoed leuk, al die beren langs de weg de eerste kilometers.
 
Anne van Adrichem
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Verslag 63e Avondwandelvierdaagse
 
63e AVONDWANDELVIERDAAGSE EEN GROOT SUCCES. (5 t/m 9 juni)
 
Na veel voorbereidingen zoals het samenstellen van de routes, de vergunningen aanvragen. Het draaiboek
samenstellen en dat bespreken met de vele medewerkers. Marleen die de ‘taak’ van Theo over had genomen
had de voorinschrijvingen goed op de rij. De voorinschrijving sloot op zaterdag 3 juni en er stonden toen al
2249 lopers ingeschreven. Alle Haaksbergse scholen hadden ingeschreven, St. Bonifaciusschool uit Sint
Isidorushoeve en vanuit Buurse waren er weer wandelaars bij. Marcellinus school uit Boekelo was ook met 60
wandelaars aanwezig. Uiteraard waren ook de diverse zorgcentra met de rolstoelers aanwezig. Nu op naar
de start dan maar!!
 
Maandag 5 juni; ging de 63e Avondwandelvierdaagse editie van start vanaf het schoolplein van de
Bonifatiusschool in de Veldmaat. Het schoolplein werd ’s middags leuk aangekleed met vlaggen en de beach
flags met de nummers van de scholen wapperden in de wind. De disco zorgde voor de gezellige muziek.
Toen alles op zijn plaats stond was er voor de vrijwilligers tijd voor koffie. Na dit rustmomentje zocht iedereen
zijn plek op waar men die avond voor de deelnemers klaar moest staan. Deze opbouw ect. gebeurde elke
dag op een andere plek waar dan gestart werd.
 

Een half uur voor de start stoomt het startterrein vol met veel jeugd, getooid in kleurrijke T-shirts of hesje van
hun school, een prachtig gezicht. Om zes uur sprak de vicevoorzitter van WKDIO, Dirk Haan een kort
welkomstwoord. Hij wenste de wandelaars een fijne Avondwandelvierdaagse toe. Het blijft prachtig weer
deze week, genieten dus. Hierna werd namens de gemeente het startschot voor het evenement gegeven
door wethouder Jan Herman Scholten. Bij deze officiële opening was ook de pas gekozen nieuwe voorzitter
van de WKDIO, Ellen Franke aanwezig.
 
Om te voorkomen dat door de wandelmeute de straten vol liepen werd door Dirk afgeroepen welke groep
mocht vertrekken, te beginnen met de 10 kilometer, dan de 5 km en als laatste de 3 km. De wandelaars
liepen deze avond door het Grintenbosch en het Buurserzand. Bij de terugkomst draaide de discotheek
achtergrond muziek. Rond half negen was iedereen binnen en kon het startterrein opgeruimd worden. Iets
dat snel gebeurde dankzij de vrijwilligers.
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Dinsdag 6 juni; De tweede dag vertrokken wij vanaf de Pius X school. Evenals de eerste dag werd vanaf
15.00 uur gewerkt aan het inrichten van het startterrein. Hetgeen goed verliep en zo konden de wandelaars
vanaf 18.00 uur weer op pad. De wandeling voerde de deelnemers door de buurtschap Honesch en het
Haaksbergerveen.
 

Woensdag 7 juni; op de woensdagavond vertrekken we al jaren vanaf het Gängelhuuske. Dat was dit jaar
niet mogelijk vanwege de renovatie van ’t Kempke. Na overleg met de directie konden we starten vanaf de
CBS Op den Akker. Woensdag zijn veel scholen niet aanwezig.
Toch stond het kleine schoolplein voor de start vol
met wandelaars. De route ging door het volkspark
en het landgoed het Lankheet.
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  2023 2022 2019
Voorinschrijvingen 2249 1862 1904
Bij maandag 38 28 73
Bij dinsdag 10 16 17
Vrijwilligers rolstoelers 70 65 89
Deelname AV4D 2367 1971 2083

Dagwandeltochten      
Maandag 6 16 3
Dinsdag 20 25 14
Woensdag 4 6 8
Donderdag 10 18 22
Vrijdag 14 35 afgelast wegens noodweer
Totaal: 2421 2071 2113

 
Donderdag 8 juni; Het startterrein werd deze middag opgebouwd bij de Basisschool Los Hoes. Zoals
gebruikelijk verliep ook hier alles op een vlotte manier. De wandelaars bezochten deze avond de buurtschap
Stepelo. De eerst Avondvierdaagse kruisjes werden uitgereikt. Het opruimen van het startplein ging vlot, op
naar de laatste dag.
 
Vrijdag 9 juni; Het markplein was deze dag een sfeervol vertrekpunt. De start is deze avond wat eerder 18.45
uur vertrekt de 10 km, een half uur later de 5 km en om 18.30 uur de 3 km. Het marktplein is ook nu overvol.
De wandeling gaat vanavond door o.a. het Buurserzand en de Veldmaat. In de Kroonprins wachten de
Haaksbergse Harmonie en muziekvereniging Crescendo Buurse de wandelaars op. Het is druk in de Kroonprins
en de Geukerdijk, ouders, oma’s en opa’s stonden hier met bloemen en snoep voor de wandelaars. Langs
de route van de feestelijke intocht en het marktplein stond ook veel publiek.
 
Namens de WKDIO worden de stoere lopers opgewacht door de vicevoorzitter Dirk Haan en de onlangs
gekozen voorzitter Ellen Franke. Het Gemeentebestuur werd vertegenwoordigd door Wethouder Peter
Zwanenburg.
 
Dirk feliciteerde de deelnemers met hun prestatie, “Wij hebben samen een mooie wandelfeest gehad deze
week met weinig problemen en klachten. Dit alles is te danken aan jullie de deelnemers van de scholen,
waaronder uiteraard ook de ouders. De deelname was met in totaal 2421 wandelaars bijzonder goed”. Hij
bedankte in het bijzonder de ruim 45 vrijwilligers van de WKDIO die alle avonden klaar stonden om alles goed
te laten verlopen alsook het Rode Kruis, de diskjockey en de muziekkorpsen.
 
Wethouder Peter Zwanenburg sprak nam de gemeente zijn dank uit aan de actieve WKDIO en haar vrijwilligers
die op een goede wijze de jeugd en ouders in beweging te brachten. En vroeg een groot applaus voor de
vele vrijwilligers.
Tot slot speelden de beide muziekkorpsen samen nog enkele marsen waarmee de 63e
avondwandelvierdaagse tot het verleden behoorde. Nadat de korpsen vertrokken waren bleven de terrassen
nog lekker vol.
 
De vrijwilligers ruimden samen snel het marktplein op. In het Gängelhuuske ontvingen Jo, Ans en Ria de
vrijwilligers met een drankje en hapje als slot van dit wandelfestijn.
HH
 
 
Deelname Avondwandelvierdaagse 2023:

 
 
 
 

•   Record deelname in 2014 met 2436 personen
•   Geen * avondwandelvierdaagse in 2020 en 2021

 
64e avondwandelvierdaagse: 10 t/m 14 juni 2024
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Kennedymars 15 & 16 september 2023
Beste mensen,
 
Onze inschrijving is geopend en de eerste inschrijvingen zijn binnen. De posters en flyers liggen klaar in het
clubhuis voor verdere verspreiding. Wij vragen jullie hierbij om jullie medewerking. Als een ieder die naar een
sportzaak, evenement, wandeltocht of ergens anders naartoe gaat, in welke plaats dan ook, en daar een
poster en flyers achterlaat dan is ons bereik vele malen groter. Het zou zo mooi zijn als wij dit jaar ons
deelnemersaantal weer flink omhoog kunnen krijgen. Meer bekendheid creëren helpt daarbij enorm.
 
De routes zijn gemaakt, rustposten bezocht, facilitaire zaken geregeld, sponsors worden gevraagd om
middelen, vergunningen in de maak en ga zo maar door. We doen er, net als voorgaande jaren, alles aan
om weer een prachtig evenement neer te zetten waar zowel deelnemers als vrijwilligers van genieten.
 
De zoektocht naar voldoende vrijwilligers is inmiddels ook opgestart. Als je je nog niet opgegeven hebt, hetzij
als deelnemer hetzij als vrijwilliger, het kan nog!
Vrijwilligers kunnen mailen naar secretaris@kennedymarshaaksbergen.nl en voor deelname kan je terecht
op onze website www.kennedymarshaaksbergen.nl/inschrijven.
 
We begroeten jullie graag op 15 & 16 september in ons prachtige Haaksbergen.
Lopen doe je alleen, wandelen doe je samen
 
Namens het bestuur van Stichting Kennedymars Haaksbergen
Dianne, Jurgen, Johan, Ben, Erwin en Janine
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Samen sterker. Dat is het idee van coöperatief bankieren.

Ga naar rabobank.nl/klantenservice of bel: (053) 488 58 85.

Welke vraag u ook heeft; via internet of telefoon regelt u gemakkelijk zelf de

meeste bankzaken. Of dat nu gaat over het doorgeven van een verhuizing of

bijvoorbeeld het terugboeken van een automatische incasso.

Via internet en telefoon regelt u meer dan u denkt.

waar en wanneer 
het u uitkomt.

Een nieuwe pas
kunnen aanvragen

Indien onbestelbaar:  

Wandelkring DIO Haaksbergen, Molenstraat 56, 7481 GN Haaksbergen


